
 

KRAJEVNA SKUPNOST KROMBERK - LOKE 

Kromberk, Ulica Vinka Vodopivca 90 

5000 Nova Gorica 

 

Datum:   7. 9. 2021 

 

 

ZAPISNIK  

15. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Kromberk - Loke, ki je potekala dne 7. 9. 2021, s 

pričetkom ob 17.00 uri, v Domu Kulture v Kromberku. 

Prisotni: Marko Brezavšček, Žarko Leban, Sonja Maras Gruntar, Damijan Winkler, Urška 

Ščuka Buršič, Janez Cuznar, Meta Mačus 

Odsotni: Robert Golob, Aleš Pavlin 

 

Dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov 14. seje (Žarko Leban) 

2. Obravnava vlog krajanov (Žarko Leban) 

3. Predvidene investicije do konec leta 2021 glede na finančno stanje (Žarko Leban) 

4. Poročilo o izvedenih nalogah v zvezi z Domom kulture, športnim igriščem in spletno 

stranjo (Marko Brezavšček) 

5. Vzdrževanje športnega parka (Janez Cuznar) 

6. Razmere v Ulici bratov Hvalič pri hiši DO 5 (Sonja Maras Gruntar) 

7. Poročilo o ogledu predstavnikov MONG v zvezi z izvedbo odvodnjavanja v Lokah 

(Damijan Winkler) 

8. Razno 

 

 

Ad1: 

Pregledana je bila realizacija sklepov 14. seje in nerealiziranih sklepov prejšnjih sej. 

Sklep:  Nerealizirane sklepe se ponovno obravnava na naslednji seji. 

 

Ad2: 

Obravnavane so bile vse vloge krajanov ter vsa prejeta pošta v času od 14. seje dalje.  

Sklep1:  V zvezi s poškodovanim cestiščem pri komunalnem otoku v naselju Varda se 

pošlje dopis na Komunalo. 

Sklep2:  V zvezi s premajhnim pritiskom vode v Ulici Med trtami in Ulici Vinka                 

Vodopivca se pošlje dopis na MONG. 

Sklep3:  V zvezi z vlogo za zamenjavo grobov na pokopališču pri Sv. Trojici se izda 

pozitivno mnenje. 

Sklep4:  V zvezi s prometno signalizacijo oz. umirjanjem prometa na odseku Ulice  

Damber in Ulice Pri hrastu se pošlje dopis na MONG. 

Sklep5:  MONG se izda pozitivno mnenje v zvezi s prodajo zemljišča v k.o. Kromberk.     

Sklep6: Izvajalcem Mahle 9. Rally Nova Gorica se izda soglasje za popolno zaporo 

cest, uporabo igrišča z okolico in brezplačno uporabo sedežnih garnitur. 



 

Sklep7: Vokalni skupini Bisernice se dovoli uporaba prostora Doma kulture, ki ga 

imajo v uporabi Kromberški Vodopivci za namen pevskih vaj in sestankov   

sekcije. 

Sklep8: Z Zavarovalnico Triglav se sklene zavarovalne police tako, kot so bile           

sklenjene doslej. 

 

Ad3: 

Žarko Leban je predstavil finančno stanje KS iz katerega je razvidno, da so investicije v tem 

letu zaključene. Sredstva se bo v letu 2021 namenjalo le še za vzdrževanje poti in pokopališč 

ter za delovanje KS. 

Sklep: Poišče se ugodnejšega izvajalca za vzdrževanje pokopališč v Lokah in pri Sv. 

Trojici. 

 

Ad4: 

Marko Brezavšček je povedal: 

• da je bilo v tem zadnjem obdobju pripravljenih enajst pravnih aktov in dopisov in sicer 

Hišni red, Pravilnik o uporabi in oddajanju prostorov v Domu kulture, Najemna pogodba 

za oddajanje gasilskih garnitur, za enodnevni najem, občasni najem in brezplačni       

občasni najem, Pravilnik o video nadzornem sistemu, Sklep o video nadzoru, Dopis na   

Škofijo, Izjava upravljavca posamezniku o obdelavi osebnih podatkov ter Javni poziv 

za zbiranje vlog za  brezplačno oddajo prostorov v Domu kulture. V pripravi so še trije 

pravni akti in sicer Uredniška pogodba za spletno stran, Pogodba o delu in Pravilnik o 

uporabi in hrambi ključev Doma kulture; 

• da je spretna stran v fazi polnjenja; 

Sklep: Žarko Leban skliče sestanek zainteresiranih posameznikov za                     

sodelovanje in formiranje uredniškega odbora spletne strani. Povabi se tudi    

uredniški odbor glasila stran. 

• da se mora glede videonadzora sestati komisija in ga prevzeti v upravljanje; 

• da bo beljenje izvedeno takoj ko bodo pleskarji na razpolago; 

• da je celostna grafična podoba pripravljena in da je potrebno pridobiti ponudbe               

za izvedbo; 

• da je seznam ključev narejen, ključavnice popravljene in zamenjane in da je potrebno 

ključe le še razmnožiti in označiti, 

• da je osnutek za vozičke za stole narejen in da je potrebno pridobiti ponudbe za             

izdelavo desetih vozičkov; 

• da je bil nabavljen hladilnik, 

• da je potrebno na športnem igrišču zamenjati lesene letve na klopcah zato se bo          

zaprosilo za dve ponudbi; 

• da je bila dostavljena mreža za tenis brez izdane naročilnice; 

Sklep: Dobavitelju se mrežo zavrne. 

• da se za objekt ob igrišču na MONG pridobiva lokacijska informacija, sledila pa bo       

pridobitev soglasja Škofije; 

• da potrebujemo nekoga, ki bo skrbel za rastlinje na igrišču in odnašal smeti; 

Sklep: MONG se zaprosi za postavitev kontejnerskega mesta ob igrišču. 

• da so goli popravljeni, potrebno jih je še montirati; 

• da čistilna akcija v gozdičku na koncu igrišča ni bila dokončana. 

Sklep: Žarko Leban opomni Aleša Pavlin, da mora dokončati čiščenje. 

 



 

Ad5: 

Janez Cuznar je opozoril, da so se nekatere sadike na športnem igrišču posušile. 

Sklep: Marko Brezavšček sporoči vrtnariji Kodrič. 

 

Ad6: 

Sonja Maras Gruntar je povedala, da imajo v Ulici bratov Hvalič težavo z zanemarjenostjo 

zasebne parcele. 

Sklep: Žarko Leban kontaktira zdravstvenega inšpektorja. 

 

Ad7:  

Damijan Winkler je povedal, da so se v zvezi s problematiko odvodnjavanja v Lokah sestali 

predstavnika civilne zaščite, geolog, Žarko Leban in on ter da čakamo poročilo. 

 

Ad8: 

• Meta Mačus je povedala, da bo v naslednjem tednu izvajalec opravil ogled in pristopil 

k postavitvi manjkajočih luči javne razsvetljave v Ulici Damber. 

 

• Janez Cuznar je opozoril na zbiranje problematičnih skupin ljudi v zapuščeni hiši v     

Iztokovi ulici. 

• Sklep: S težavo se seznani rajonskega policista. 

 

• Žarko Leban je povedal, da smo dobili soglasje MONG k ureditvi krožne pohodne poti 

ob Brestnikovem potoku. Dela naj bi se izvajala čez zimo. 

 

• Krajanka je zaprosila, da bi lahko v času počitnic koristila Dom kulture za izvedbo        

delavnic za otroke Kromberka in Lok. 

Sklep: Izvedbo delavnic se dovoli. 

 

• Marko Brezavšček je opozoril, da bi bilo potrebno objaviti Javni poziv za zbiranje vlog 

za brezplačno oddajo prostorov v Domu kulture. 

Sklep: Javni poziv se objavi v naslednji številki glasila Stran. 

 

• Marko Brezavšček je predlagal, da bi bilo potrebno sklicati sestanek s koncesionarji 

glede zaraščanja na ceste ter z MONG glede umiritve prometa na spornih predelih. 

 

 

Seja zaključena ob 20.00 uri. 

  

 

Predsednik sveta KS Kromberk - Loke 

Žarko Leban l. r. 


